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# Agendapunt Toelichting Actiepunten Wie? 
1.  Vastellen agenda  

 
  

2. Binnengekomen post  
 

  

3. Mededelingen - De nieuwe contactpersoon GMR is geworden Veronique Bekkering. 
Ze zal uitgenodigd worden voor de volgende vergadering in 
december.  

Contact opnemen 
met Veronique 

Olaf 
 

4. Notulen vorige vergadering Vanuit vorige vergadering: 
- Peter aan bestuur nagevraagd of zij subsidie activiteitenplan hebben 
ingediend; dit punt komt later nog terug.  
- De afspraak van de ruimte van het buitenterrein is in een eerder 
stadium al gemaakt. Die beslissing kan niet meer teruggedraaid 
worden.  
- Peter heeft het rooster van de MR-vergaderingen op de site gezet. 
- De groepsaanpak in groep 6 en het traject daaromheen is bijna 
afgerond. 
- Er is zicht op vervanging van Jasmijn; eventueel in de vorm van een 
leerkracht die weer aan re-integreren is.  
 

  
 

5. Nieuws uit de kernteams Kernteam 1;  
- Ontwikkeling groepsgrootte groep ½ n.a.v. opmerkingen 

ouders. Ouders hebben zich gemeld bij Manuel in verband 
met de groepsgrootte en hun zorgen hierover. Zeker met het 

1.Peter gaat het 
mogelijke bericht 
opzoeken en hierop 
reageren.  

Peter 
 
 
 

Document Notulen 

Datum/tijdstip Woensdag 30 oktober 2024, 19.00 uur. 

Locatie Online via Teams 

Aanwezig Olaf, Manuel, Linda, Monica, Jasmijn, Peter 

Afwezig Aniek  

Notulist Linda, Aniek, Manuel, Monica, Jasmijn 



oog op de resterende tijd van het schooljaar en de nieuwe 
leerlingen die nog moeten gaan beginnen. Verder geeft een 
ouder aan hierover een bericht te hebben gestuurd naar Peter 
maar nog geen reactie te hebben gekregen. Zorgen gaan 
bijvoorbeeld over de doorstroom van groep 2 naar 3 in 
verband met de drukte.  

- Leerkrachten hebben dezelfde zorgen ook al geuit. Waarna al 
stappen zijn uitgewerkt om met de groei van groepen om te 
kunnen gaan.  

- Ook zijn ouders gevraagd om, wanneer mogelijk, uit te komen 
helpen, voor korte periodes op een dag bij bepaalde 
activiteiten. Ouders kunnen zich hiervoor inschrijven op 
inschrijflijsten.  

- In kernteam 1 hebben de leerkrachten vragenlijsten (Leerling 
in Beeld) ingevuld en niet de leerlingen. 

- Kijkend naar de prognoses is er de komende 2/3 jaar wellicht 
een piekmoment waarna de aanwas weer wat zal minderen. 
In dat geval zal er een extra groep komen. Dit zal dan kunnen 
zorgen voor een andere verdeling van de FT’s op school.  

- Die ruimte zou er moeten zijn omdat op sommige momenten 
leerkrachten dubbel staan op groepen.  
 
 

Kernteam 2; 
- Leerlingen hebben vragenlijsten ingevuld (leerling in beeld) in 

kernteam 2.  
 

2. Communiceren 
naar ouders 
betreffende de 
groepsgrootte en de 
mogelijke stappen 
die school kan 
zetten; zoals verder 
opsplitsen van de 
groepen.  

Peter 

6.  
 

Terugkoppeling MR cursus Manuel, Olaf en Linda waren aanwezig. Kleine groep, een aantal 
onderwerpen bleek op verschillende scholen een terugkerend 
onderwerp te zijn waaronder bijvoorbeeld een pestprotocol.  

Contact opnemen 
met secretaris GMR 
of de beloofde 
stukken/informatie 
nog nagestuurd gaan 
worden.  

Olaf  

7. Schoolplan 2024-2028 Definitieve versie 17/10 ontvangen met aanpassingen zoals eerder 
door MR aangegeven.  

- Art. 6.2; de lay-out klopt niet. De zinnen lopen niet goed door.  

1.Nakijken of dit aan 
te passen is.  
 

Peter 
 
 



- Voor het schoolplan is instemming nodig.   
 
2. Ondertekenen en 
dus instemmen 

 
 
Olaf 

8. 
 

Jaarplan 2024-2028 Definitieve versie 17/10 ontvangen ter informatie van de MR.   

9. 
 

MQ scan - Deze ronde is er een uitgebreidere terugkoppeling geweest 
tussen diegene die de MQ-scan afneemt en de leerkrachten. 
Zo weten de leerkrachten ook waarom een leerling 
uitgenodigd wordt.  

 

  

10. 
 

(On)mogelijkheden van de 
subsidie basisvaardigheden  

Na de vorige vergadering heeft er een gesprek plaatsgevonden maar 
de aanvraag kon voor dit jaar niet meer gerealiseerd worden in 
verband met de deadline (11 oktober).  
Volgend jaar zal er waarschijnlijk weer een aanvraagronde zijn. Voor 
de aanvraag en het in te leveren activiteitenplan kan het schoolplan 
ingezet worden.  
Uiteindelijk is het de bedoeling dat alle scholen een 
bijdrage/ondersteuning krijgen voor de basisvaardigheden waarmee 
de subsidie uiteindelijk zou verdwijnen. 
 

1.Onderwerp 
plaatsen op de 
agenda van 
studiedagen. 
 
2.Onderwerp actueel 
blijven houden 
binnen MR 

Peter/team 
 
 
 
 
MR 

11. 
 

Audit OBS Berg Met de Audit wordt gekeken naar de kwaliteit op scholen. Het bestuur 
zet het Audit-team in om te komen kijken, meten en monitoren zodat 
de basiskwaliteit in kaart kan worden gebracht. Uiteindelijk schrijft 
het Audit-team een rapport welke ingezet kan worden bij een 
inspectiebezoek. 
Gedurende een hele dag is het Audit-team op school om lessen te 
volgen, documenten in te zien en gesprekken te voeren. Manuel kan 
wellicht als ouder aansluiten als ouder om ook het gesprek aan te 
gaan. Er zal gezocht moeten worden naar andere ouders die nog 
kunnen aansluiten.  
In december zal een terugkoppeling plaatsvinden   
 

  

12. Nieuwbouw Er is een aannemer gevonden; momenteel naam niet bekend.  
In december is er nog een vergadering bij de gemeente waarna de 
eerste daadwerkelijke stappen gezet kunnen worden.  

1.uitnodigen 
aanspreekpunt 

Peter 



De aannemer is uiteindelijk verantwoordelijk voor de veiligheid 
rondom de bouw ook.  
 

aangaande bouw 
t.z.t. 

13 Varia Gezien de tijd worden de vragen rondom de klachtenprocedure en 
het pestprotocol doorgeschoven.  

  

14. Rondvraag Een docent heeft zich gemeld voor HVO-onderwijs. Hier heeft Peter 
een gesprek meegevoerd. Deze docent zou dat dan willen oppakken 
zoals het eerst was geregeld op school. De vraag is of dit op dit 
moment wenselijk bij ouders en leerlingen. Er is enige overlap met 
Hiro, het een is dan een versterking van het ander.   
Als er voldoende belangstelling is van ouders dan moet je het als 
school organiseren.  
De docent is per direct beschikbaar mocht de school willen starten. 
Binnen school zullen de leerkrachten dan moeten kijken naar hoe hier 
ruimte dan voor in te plannen.   
Vanuit school zullen de ouders bevraagd moeten worden over 
eventuele belangstelling.  
Bij voldoende belangstelling, ongeveer 7 per klas, waarbij gekeken kan 
worden naar samensmelting van leerlingen uit verschillende groepen.  
 

- Vraag over de invulling van de MR ten tijde van Jasmijn’s 
verlof; hier zal binnen het team gesproken moeten worden 
wie deze rol op zich wil nemen.  
 

 

1.Bespreken binnen 
team. 
2.t.z.t. belangstelling 
nagaan bij ouders > 
voor kerst.  

Peter 

 


